

This Electronic Platform is not intended for and should not be accessed by persons located or resident in any jurisdiction where (by reason of that person's nationality, domicile, residence or otherwise) the availability or usage of this Electronic Platform is prohibited or contrary to local law or regulation or would subject the Company or any affiliated company to any registration or licensing requirements in such jurisdictions. It is your responsibility to be aware of, to obtain all relevant regulatory approvals, licences, verifications and/or registrations under, and to observe all applicable laws and regulations of any relevant jurisdiction in connection with your usage of this Electronic Platform.

在任何本电子平台的提供或使用被禁止、或违犯当地法律法规或将导致本公司或其它任何关联公司受其注册或发牌规定所规限的司法管辖区，本电子平台并非且不接受位于或居住于该司法管辖区的任何人士（因其国籍、居籍、居留地或其他原因）之使用。您有责任了解和取得所有与您访问本电子平台相联系的任何司法管辖区内的相关监管许可、牌照、查证和/或注册以及遵守该等司法管辖区的所有适用法律法规。

The securities, products, instruments, or services displayed on this Electronic Platform may not be available or appropriate for sale or use in all jurisdictions or countries, or by all investors or counterparties. The Company does not represent or warrant that any investment vehicle is available or suitable for any particular user. All persons and entities accessing the Electronic Platform do so on their own initiative and are responsible for compliance with applicable local laws and regulations. Any products and/or services referred to or contained in the Electronic Platform shall be used for informational purposes only and shall not be construed as an offer or solicitation to deal in such products and/or services.

本电子平台内所展示的证券、产品、工具或服务未必在所有司法管辖区或国家或被所有投资者或交易对手均可供或适合出售或使用。本公司不代表或保证任何投资工具可供或适合任何个别用户。所有使用本电子平台的人士或实体均出于自己的意愿并有责任遵守适用的当地法律法规。电子平台所提及/或包含的产品及/或服务为方便用户及只供作为资讯参考，不应诠释为电子平台提及/或包含的产品及/或服务的交易要约或邀请。

All investments involve risks. Prices may go up as well as down, including the possibility of total loss of the capital invested. Past performance is not indicative of future performance.

所有投资涉及风险。价格可升可跌，甚至变成毫无价值。过往表现并不反映未来表现。